



MUSÉE
CANADIEN
DE L'HISTOIRE
-
CANADIAN
MUSEUM
OF HISTORY



CANADIAN
WAR
MUSEUM
-
MUSÉE
CANADIEN
DE LA GUERRE

September 24, 2015

Document No. : CMH-2346

WRITING SERVICES / SERVICES DE RÉDACTIONS

ADDENDA NO. 2 / ADDENDUM NO. 2

VEUILLEZ NOTER QUE LA DATE DE CLÔTURE EST REPOUSSÉE AU 16 OCTOBRE 2015 À 14H. VEUILLEZ UTILISER LA PAGE DE PRÉSENTATION DU CONCOURS CI-JOINTE POUR SOUMETTRE VOTRE PROPOSITION.

PLEASE NOTE THAT THE CLOSING DATE IS EXTENDED TO OCTOBER 16, 2015 À 2:00 P.M. PLEASE USE THE ATTACHED COMPETITION ID PAGE TO SUBMIT YOUR PROPOSAL.

FIN DE L'ADDENDA NO. 2 / END OF ADDENDUM NO. 2

Musée canadien de l'histoire

100, rue Laurier
Gatineau (Québec)
K1A 0M8

Canadian Museum of History

100 Laurier Street
Gatineau, Quebec
K1A 0M8

Nom de la compagnie/Company Name

Toutes les soumissions doivent porter la date et l'heure à laquelle elles ont été livrées et doivent être acheminées à la boîte à soumissions située au **quai d'expédition/réception de l'édifice de la muséologie du Musée canadien de l'histoire (porte N-4 accessible par le Parc Jacques-Cartier)**, 100, rue Laurier, Gatineau (Québec), Canada.

All bids are to be delivered and stamped with the date and time of remittance at the bid box located at the **Shipping/Receiving of the Curatorial Building at the Canadian Museum of History (door N-4 accessed from Jacques-Cartier Park)**, located at 100 Laurier Street, Gatineau, Quebec, Canada.

PROJET NO. MCH-2362 : SERVICES DE RÉDACTION

PROJECT NO. CMH-2362: WRITING SERVICES

DATE ET HEURE DE FERMETURE : Le 16 octobre 2015 à 14H (Heure locale)

CLOSING DATE & TIME: October 16, 2015 at 2:00 p.m. (Local Time)

Patricia Ross

Section des contrats/ Contract Section

Services financiers et administratifs/ Financial & Administrative Services

PAGE D'IDENTIFICATION - IDENTIFICATION PAGE

S.V.P. joindre à votre enveloppe/paquet –

Please affix to your envelope/pack